

Title (en)

Container for collecting and transporting used cells and batteries.

Title (de)

Sammel- und Transportbehälter für Altbatterien und Altakkumulatoren.

Title (fr)

Récipient pour la collecte et le transport de piles et batteries usées.

Publication

EP 0583810 A1 19940223 (DE)

Application

EP 93202061 A 19930713

Priority

DE 4225162 A 19920730

Abstract (en)

The collecting container (1) consists of an uncoated stainless-steel tub (2) and an uncoated stainless-steel lid (3), which are thus one hundred per cent recyclable. The entire inner side of the lid has bonded to it a 100% recyclable thermoplastic, and the tub contains an inner lining (4) made of the same material, which is tear-resistant, protects the inner walls against acid and is insulated against residual currents. The vertical and horizontal edges of the tub are supported by corner angles (7) welded on additionally. These angle frames form the load-bearing part of the container construction. To prevent the risk of accidents, the collecting container (1) has a locking device (31), by which the lid (3) can be fixed in the open state. Furthermore, the collecting container (1) has devices for lifting and tilting with a crane and for transportation with a fork-lift truck and on lorries, and for the stacking of at least two collecting containers one on top of the other. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Sammelbehälter (1) besteht aus einer unbeschichteten Edelstahlwanne (2) und einem unbeschichteten Edelstahldeckel (3), die somit hundertprozentig recycelbar sind. Die Innenseite des Deckels ist vollständig mit einem 100%ig recycelbaren Thermoplast beklebt, und die Wanne enthält eine Innenauskleidung (4) aus demselben Material, das reißfest ist, die Innenwände gegen Säure schützt und gegen Restströme isoliert. Die vertikalen und horizontalen Kanten der Wanne werden durch zusätzlich angeschweißte Eckwinkel (7) gestützt. Dieser Winkelrahmen bildet den tragenden Teil der Behälterkonstruktion. Der Sammelbehälter (1) weist zur Verhütung von Unfallgefahr eine Arretierungsvorrichtung (31) auf, durch die der Deckel (3) in geöffnetem Zustand fixiert wird. Ferner weist der Sammelbehälter (1) Vorrichtungen zum Heben und Kippen mit einem Kran und zum Transport mit einem Gabelstapler und auf LKW's und zum Aufeinander stapeln von wenigstens zwei Sammelbehältern auf. <IMAGE>

IPC 1-7

B65F 1/06

IPC 8 full level

B65F 1/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8716641 U1 19880204
- [DA] DE 3700268 A1 19870716 - ALUSTAHL BEHAELTERBAU GMBH & C [DE]
- [A] EP 0162450 A2 19851127 - VOGEL JOSEF E

Cited by

CN107215595A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 4225162 C1 19940203; EP 0583810 A1 19940223

DOCDB simple family (application)

DE 4225162 A 19920730; EP 93202061 A 19930713